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Z Á P I S N I C A 
 

zo  zasadnutia Výkonného výboru Slovenského zväzu karate,  

konaného dňa 21. mája 2019 – AXA Aréna - NTC, Príkopova č. 6, Bratislava 

 

Prítomní: Ing. D. Líška, J. Valenta, P. Baďura, PaedDr. J. Javorský, F. Kretovič, J. Poliak, 

                 R. Gašparovičová, M. Hajdák, V. Jankó, Ing. P. Bozogáň, Ing. Ľ. Striežovský,     

                 Ing. J. Cisarik, L. Roman       

Ospravedlnení: Mgr. M. Cisár, F. Vorobeľ, PhDr. V. Semaníková 

Zapisovateľ: L. Roman 

Materiály k rokovaniu predložené: zaslané – email, digitálna forma, zverejnenie na 

webovej stránke zväzu, písomná forma. 

Hlasovanie: všetky uznesenia boli schválené jednomyseľne (za 11 hlasov, proti 0, zdržal sa 

0) 

 

PROGRAM 

1. Otvorenie 

2. Vyhodnotenie 54. ME seniorov 2019 - Guadalajara 

3. Vyhodnotenie účasti na zahraničných turnajoch  

4. Vyhodnotenie II. a III. kola SP detí a žiakov 2019 – Myjava a Stará Ľubovňa 

5. Vyhodnotenie M-SR detí a žiakov 2019 - Poprad 

6. Štartovné poplatky pre M-SR detí a žiakov, SP a M-SR dorastu, juniorov, U21 

7. Rozšírenie kategórií kata 12-13 ročných o kat. začiatočníkov 

8. Príprava na EH 2019 – Minsk 

9. Príprava-info k EUSA 2019 - Zagreb 

10. Príprava výjazdu do GIFU – schválenie realizačného tímu 

11. Tréningové centrum SZK 

12. Príprava riadnej Konferencie SZK 

13. Rôzne 

14. Záver 

 

K BODU 1. 
Rokovanie zasadnutia VV SZK 2017 otvoril a viedol prezident zväzu Ing. D. Líška. 

 

K BODU 2. 
J. Poliak – vyhodnotil 54. majstrovstvá Európy seniorov 2019 v španielskej Guadalajare. 

Vďaka bronzovej medaile Ingridy Suchánkovej v kumite do 61kg, 5. miestu kata družstvu 

žien (E. Brázdová, N. Merašická, Ľ. Báčiková), ako aj 9. priečke P. Fabiana, ako úspešné. 

Spokojnosť vyslovil aj s cestovnými a pobytovými podmienkami. 

 

Uznesenie 1/05/2019 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie vyhodnotenie reprezentačného trénera J. Poliaka 

ohľadom účasti reprezentácie na 54. ME seniorov v Guadalajare. Súčasne vyslovil 

poďakovanie najmä bronzovej medailistke I. Suchánkovej, ale aj E. Brázdovej, N. Merašickej 

a Ľ. Báčikovej za 5. miesto v tímovej súťaži kata žien a tiež za 9. miesto P. Fabiana v kata 

jednotlivcov, ako aj celému realizačnému tímu. 

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: VV SZK 
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K BODU 3. 
J. Poliak - reprezentačné sústredenie v Moštenici,  prezentoval, ako veľmi dobrú prípravu na 

majstrovstvá Európy seniorov 2019. Prebehlo podľa plánu, bez negatívnych javov, a najmä 

s pozitívnym prístupom účastníkov k tréningovým jednotkám.  

 

P. Baďura – za trénerov kata skonštatoval, že P. Fabian bol už na sústredení v lepšej forme, 

ako D. Balciarová, čo sa napokon prejavilo i na výkonoch priamo v dejisku európskeho 

šampionátu. 

J. Valenta – pridal sa k názoru kolegu s dovetkom, že je potrebné dávať ešte viac príležitostí 

mladším, perspektívnym pretekárom, ktorí  okrem prejavovanej snahy na sebe pracovať, to 

potvrdzujú aj dosiahnutými výsledkami. 

J. Poliak - Karate 1 Premier League v Rabate sa nieslo v znamení obrovskej konkurencie  

pretekárov z celého sveta. Potešilo 7. miesto Miroslavy Kopúňovej v kumite do 68kg, ale tiež 

5. priečka ženského tímu v kata: E. Brázdová, N. Merašická, Ľ. Báčiková. Žiaľ, tentoraz mal 

pobyt na prestížnom podujatí pre našu výpravu aj tienisté stránky. P. Fabiana vyradili 

predčasne z boja žalúdočné ťažkosti. Ešte horšie však dopadol D. Imrich, ktorý po 

nepríjemnom zranení, musel absolvovať okamžitú hospitalizáciu a následnú operáciu. V tejto 

súvislosti vysoko vyzdvihol, okamžitú, a hlavne nezištnú pomoc a osobnú iniciatívu nielen 

organizátorov, ale i samotného prezidenta Marockej federácie karate, vďaka ktorej malo 

všetko hladký priebeh a D. Imrich je späť v tréningovom procese..  

P. Baďura – 48. ročník Golden Belt of Cacak za účasti 24 krajín, slušná konkurencia. 

Výsledky: 1. a 3. miesto: M. Šipek, 2. miesto: M. Rebro,  3. miesta: P. Klačan, Z. Bakayová, 

juniorský tím kata. Negatívom, nízka úroveň rozhodovania. 

 D. Líška – výjazd na Youth League na Cypre sa začal nešťastným zmeškaním letu výpravy 

ŠŠK Bratislava do Limassolu. Našťastie výsledky sa niesli už v pozitívnejšom svetle. 2. 

miesta obsadili T. Kósa a S. Kodaj, 3. miesta: A. Štelcl, L. Mrázová, N. Gamová a J. Filip. 

J. Poliak – Karate 1 Series A v tureckom Istanbule bol opäť v neskutočne ťažkej, kategóriami 

doslova nabitej počtom i kvalitou, celosvetovej konkurencii. Najviac sa opäť darilo M. 

Kopúňovej, ktorá napokon obsadila pekné 5. miesto, no súčasne vyzdvihol aj nasadenie 

a bojovnosť M. Homolu, ktorému tesne unikla šanca bojovať o medailu.  

 

Uznesenie 2/05/2019 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informácie pp. Poliaka, Baďuru a Líšku a súčasne 

vyslovil poďakovanie všetkým medailistom za dobrú reprezentáciu na všetkých hodnotených 

medzinárodných podujatiach. Na základe konštatovania J. Poliaka, ohľadom príkladnej 

pomoci-starostlivosti o zraneného D. Imricha, poveruje sekretariát v spolupráci s prezidentom 

zväzu, zaslaním ďakovného listu prezidentovi Marockej kráľovskej federácie karate. 

Termín:          ihneď 

Zodpovední: VV SZK, sekretariát SZK 

 

K BODU 4. 

J. Valenta  – II. a III. kolo SP detí a žiakov na Myjave a v Starej Ľubovni boli  

usporiadateľsky i organizačne zabezpečené na dobrej úrovni, bez prestojov, v optimálnom 

čase. Väčšina súbojov mala veľmi slušnú úroveň, vyhlasovanie výsledkov bolo priebežné. 

Tieňom, inak dobre pripravenej súťaže v Starej Ľubovni, bolo mimoriadne nešportové, 

pokrikovanie jedného z rodičov, ktorý emočne nezvládol zápas v kumite svojho syna. 

Dôvodom mali byť niektoré, verdikty rozhodcovského panelu. 
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P. Bozogáň – v zmysle podnetu na DK SZK, za neadekvátne počínanie jedného z rodičov KK 

Union Košice podotkol, že nešlo o oficiálneho zástupcu jeho klubu, no dodal, že i napriek 

tomu sa on i spomínaný rodič zástupkyni ŠŠK Bratislava p. K. Mackovej už priamo na súťaži 

osobne ospravedlnili – a súčasne sa opätovné ospravedlnil aj prítomným účastníkom 

zasadnutia VV.  

V. Jankó – poznamenal, že na adresu rozhodcov sa často znáša kritika, ale objektívne vzaté, 

nemyslím si, že by niekto zámerne chyboval, niekoho úmyselne poškodzoval, dokonca ani to, 

že naši rozhodcovia nevedia rozhodovať. Večnou kritikou, o ktorú nakoniec nie je núdza ani 

na mnohých zahraničných turnajoch, to nevyriešime. Neostáva iné, len naďalej s rozhodcami 

trpezlivo pracovať, všetkými vhodnými-osvedčenými spôsobmi.  

 

Uznesenie 3/05/2019 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie zhodnotenie uvedených súťaží viceprezidentom zväzu 

a supervízorom súťaže p. Valentom. Súčasne hlavným usporiadateľom p. P. Dobiášovi z TJ 

Spartak Myjava a p. F. Vorobeľovi z ŠKM KK Stará Ľubovňa vyslovuje poďakovanie za 

prípravu a realizáciu II. a III. kola SP detí a žiakov 2019.  

V súvislosti s uvedeným incidentom nešportového správania sa rodiča z KK Union Košice, 

a následne podaním podnetu zo strany ŠŠK Bratislava na jeho riešenie, dňa 27.05.2019 

zasadne DK SZK. O zápise z rokovania i prijatí rozhodnutia budú následne obe 

zainteresované strany písomne informované.   

Termín:         ihneď 

Zodpovední: VV, DK a RK SZK 

 

K BODU 5. 
J. Valenta  – následne zhodnotil M-SR detí a žiakov 2019 v Poprade, ako vydarenú súťaž. 

Snaha a vynaložené úsilie organizátorov prevážili menšie nedostatky, ako striktné 

vymedzenie zápasísk pred nepríslušnými osobami, či poškodenie viacerých dielcov 

zapožičaných tatami, umiestnenými stoličkami (s kovovou konštrukciou) pre rozhodcov, 

priamo na ne. 

J. Javorský – v tejto súvislosti požiadal i menom druhého zástupcu TAÚK F. Vorobeľa 

o schválenie refundácie preukázateľne poškodených-znehodnotených kusov tatami od SZK. 

D. Líška – pridal sa k pozitívnemu hodnoteniu šampionátu detí a žiakov, ktoré prezentoval už 

priamo na súťaži nielen hlavnému usporiadateľovi šampionátu, ale i prítomnému čestnému 

hosťovi, viceprimátorovi mesta Poprad Ing. Ondrejovi Kavkovi.   

Zároveň podporil požiadavku p. Javorského na refundáciou tatami, ktorých poškodenie 

spôsobené organizačnou čatou súťaže, bolo spôsobené neúmyselne, neskúsenosťou, so 

stavbou monolitného typu plochy zápasísk.  

 

Uznesenie 4/05/2019 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie zhodnotenie a názory k M-SR detí a žiakov 2019, 

a zároveň vyslovuje poďakovanie KK Shihan Poprad, na čele s p. J. Glatzom za vynaložené 

úsilie a zdarný priebeh nášho najvýznamnejšieho detského domáceho podujatia.  

Súčasne, v zmysle uvedeného, schvaľuje refundáciu poškodených dielcov tatami pre KK 

IGLOW Spišská Nová Ves a ŠKM KK Stará Ľubovňa, ktoré ich na toto najvýznamnejšie 

detské podujatie zapožičali. Zároveň do budúcnosti poveruje sekretariát v spolupráci s 

usporiadateľsko-organizačnými tímami súťaží, aby na súťažiach tohto typu vhodným, 

technickým spôsobom, predišli-zabránili poškodeniu dodaného MTZ, vrátane tatami . 

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: VV SZK, sekretariát SZK 
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K BODU 6. 
D. Líška – predložil prítomným na schválenie plánovanú novelizáciu štartovných poplatkov 

na súťažiach: M-SR detí a žiakov, ďalej SP dorastu, juniorov, U21 a M-SR dorastu, juniorov, 

U21.  

Po krátkej diskusii sa prítomní uzniesli na nasledovnej výške štartovného pre kategórie 

M-SR detí a žiakov, SP dorastu, juniorov, U21 a M-SR dorastu, juniorov, U21 a M-SR 

seniorov vo výške:  

18,- Eur/za jednotlivca a 20,- Eur (30,-eur pri senioroch)/za družstvo. 

 

Uznesenie 5/05/2019  

Výkonný výbor SZK schvaľuje od sezóny 2019/2020 výšku štartovných poplatkov na 

súťažiach M-SR detí a žiakov, SP dorastu, juniorov, U21, M-SR dorastu, juniorov, U21 a M-

SR seniorov vo výške: 18,- Eur za jednotlivca a 20,- Eur (30,-eur pri senioroch) za 

družstvo.   

Termín:         ihneď 

Zodpovedný: VV SZK 

 

K BODU 7. 
D. Líška – predstavil písomný návrh K. Mackovej na rozšírenie kategórií kata 12-13 ročných 

o kategóriu začiatočníkov. V návrhu je aj štatistika počtu štartov pri prechode do vyšších 

vekových kategórií, kde prichádza k úbytku štartujúcich pretekárov. Návrh preto má 

opodstatnenie, ak chceme udržať čo najvyšší počet štartujúcich a zároveň vytvoriť podmienky 

na to, aby sa aj vo veku 12 rokov mohli úplní začiatočníci súťažne uplatniť. 

P. Baďura – vyslovil súhlas s predloženým návrhom, súčasne pre štýly Goju-ryu a Shito-ryu 

navrhol, aby najvyššími kata boli napr. Saifa príp. Seienčin. No a v Shotokane: Džijon, resp. 

Bassai dai. Súčasne navrhol zrušenie cvičenie bunkai pre kategórie kata tímov do 12 rokov. 

J. Valenta – pripojil návrh, že 2 ročné obdobie pre začiatočníkov by sa mohlo rozšíriť na 3 

roky. Súčasne sa priklonil, ku kolegom navrhnutým kata, no z hľadiska náročnosti, viac 

preferoval v prípade začiatočníkov v štýloch Goju a Shito.ryu súborné cvičenie Seienčin. 

V prípade Shotokanu kata Džijon. Súhlasil aj so zrušením bunkai pre uvedené kategórie. 

 

V následnej diskusii ďalších členov VV sa prítomní zaoberali otázkou, či by nebolo dobré  

meniť prijaté podmienky štartu začiatočníka z 2. na 3 roky, ale v tomto kritériu ku zmene 

nedôjde.  

P. Bozogáň predložil návrh na zaradenie kategórie začiatočníkov aj pre kumite 12 – 13 

ročných.  

 

Uznesenie 6/05/2019 

Výkonný výbor SZK schvaľuje zaradenie kategórie kata začiatočníci 12-13 roční a kumite 

začiatočníci 12 – 13 roční pre súťaže SP a M-SR dorastu, juniorov, U21 v zmysle súťažného 

poriadku. VV zároveň schvaľuje zrušenie cvičenie bunkai pre súťaže kata tímov do 12 rokov.  

Termín:         ihneď 

Zodpovední: komisia ŠTK, komisia rozhodcov 

 

K BODU 8. 
D. Líška – informoval prítomných, že v zmysle splnených kritérií WKF sa na Európske hry 

2019 v Minsku kvalifikovala M. Kopúňová, a ako tréner ju bude sprevádzať J. Poliak. Všetky 

účastnícke náležitosti sú riešené v úzkej spolupráci s SOŠV SR.  
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Uzenesenie 7/05/2019 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informáciu ohľadom účasti M. Kopúňovej a J. Poliaka 

na Európských hrách 2019 v Minsku. 

Termín:             ihneď 

Zodpovední: VV SZK, sekretariát zväzu 

 

K BODU 9.  
D. Líška – informácie k účasti resp. nominácii na Akademické hry EUSA 2019 v Záhrebe 

zaslala predsedkyňa KAŠ SZK V. Semaníková písomne. Keďže na rokovaní nebola osobne 

prítomná,  vyjadrenie sa k ich obsahu bude zabezpečené operatívne, mailovou poštou všetkým 

členom VV. 

 

Uznesenie 8/05/2019 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informácie k EUSA 2019 v Záhrebe, pričom 

k podmienkam účasti jako aj nominácii pretekárov a realizačného tímu, sa každý osobne 

vyjadrí po obdržaní mailom sprostredkovanej komunikácie.  

Termín:         ihneď 

Zodpovední: VV SZK, KAŠ, sekretariát zväzu 

 

K BODU 10. 
D. Líška – v zmysle pred olympijského partnerstva, a viacerých vzájomných rokovaniach 

s japonskou delegáciou, na s tým súvisiaci pripravovaný výjazd do Gifu, informoval VV, že 

akcia je dohodnutá a pripravená Navrhol vyslať do Japonska tím pretekárov kata, a za 

vedúceho výpravy menovať P. Baďuru.  

 

Uznesenie 9/05/2019 

Výkonný výbor SZK, v zmysle prezidentom uvedeného, schvaľuje za vedúceho výpravy do 

Gifu viceprezidenta P. Baďuru, pričom menovitý zoznam pretekárov kata sa upresní  

dodatočne.  

Termín:         priebežne 

Zodpovedný: VV SZK 

 

K BODU 11. 
D. Líška – informoval VV o situácii so žiadosťami o výstavbu infraštruktúry a s tým 

súvisiacej potreby vypracovania serióznych štúdií a projektov Národného centra karate, alebo 

tréningového centra, ktoré by boli vhodné na podanie žiadostí o dotácie na infraštruktúru.  

 

Uznesenie 10/05/2019 

Výkonný výbor SZK schvaľuje vypracovanie štúdií a projektov Národného centra karate, 

prípadne tréningového centra, ktoré by boli vhodné na podanie žiadostí o dotácie na 

infraštruktúru.   

Termín:         ihneď 

Zodpovední: prezident zväzu, sekretariát SZK 

 

K BODU 12. 
D. Líška – predostrel na schválenie plánovaný termín riadnej Konferencie SZK – a to na 

nedeľu 23. júna 2019 v Moštenici.  
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J. Poliak – ešte pripojil návrh, že by nebolo zlé ponúknuť jej účastníkom pred rokovaním 

účasť na seminári s psychológom, zaoberajúcim sa športovou problematikou. Je presvedčený, 

že podobne ako iných v nedávnej minulosti, by daná problematika zaujala aj teraz.. 

 

Uznesenie 11/05/201 

Výkonný výbor SZK v zmysle Stanov SZK schvaľuje termín riadnej Konferencie 

Slovenského zväzu karate na 23. júna 2019 v Moštenici, pričom poveruje sekretariát včas, 

v zmysle zákona, pozvánku a všetky náležité dokumenty zverejniť na webovej stránke zväzu, 

ako aj e-mailovou poštou rozposlať na všetky členské subjekty-kluby. Súčasne schvaľuje 

usporiadanie seminára s psychológom, pojednávajúcim o problematike športu. 

Termín:         v zmysle zákona 

Zodpovedný: sekretariát SZK 

 

K BODU 13. 
Rôzne. 

Uznesenie 12/05/2019 

Výkonný výbor SZK schvaľuje R. Hrčkovi, v zmysle splnených podmienok homologizácie,  

STV 1. Dan. 

Termín:         ihneď 

Zodpovedný: VV SZK 

 

Uznesenie 13/05/2019 

Výkonný výbor SZK naplnením Stanov SZK (Čl. X, bod 10) prijíma za provizórneho člena 

Slovenského zväzu karate OBČIANSKE ZDRUŽENIE BONSAI (zastúpené: Jozefom 

Čulákom).  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: VV SZK 

 

Uznesenie 14/05/2019 

Výkonný výbor SZK zobral na vedomie informáciu prezidenta zväzu, ohľadom uzavretej 

registrácie turnaja Austrian Junior Open 2019 v Salzburgu. Jej preverením poveril tajomníka 

št. reprezentácie P. Macka. Po oficiálnom písomnom vyjadrení od organizátorov, budú 

členovia VV informovaní o stave uvedeného turnaja, keďže podujatie je zaradené do 

kategórie, sledovaných súťaží. 

Termín:         ihneď 

Zodpovední: VV SZK, tajomník KŠR SZK 

 

Uznesenie 15/05/2019 

Výkonný výbor SZK schvaľuje odmeňovanie členov komisií za vykonanú prácu v komisii, 

respektíve za vypracovanie materiálov nasledovne: 

10,- Eur/1 hod. práce, 10,- Eur/za stranu materiálu, resp. 20,- Eur/stranu zahraničného mat. 

Termín:          ihneď 

Zodpovední: VV SZK, EK SZK 

 

Uznesenie 16/05/2019 

Výkonný výbor SZK schvaľuje realizačný tím na Majstrovstvá sveta dorastu, juniorov, U21 v 

Santiagu, Čile, v zložení: P. Baďura, J. Javorský, J. Valenta, J. Poliak, P. Macko, V. Jankó, J. 

Cisarik, M. Hajdák. Prípadné zmeny budú riešené operatívne, v zmysle daných možností. 

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: VV SZK 
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Uznesenie 17/05/2019 

Výkonný výbor SZK schvaľuje predložené žiadosti na finančný príspevok podujatí M-SR 

Shito-ryu Open a M-SR Goju-ryu – a to vo výške: 1000,- Eur pre každé podujatie. 

Termín:          ihneď 

Zodpovední: sekretariát a EK SZK 

 

Uznesenie 18/05/2019 

Výkonný výbor SZK upozorňuje komisiu rozhodcov, aby na súťažiach uznávala platnosť 

záznamu o lekárskej prehliadke pretekára, len v zmysle Zákona o športe 440/2015 Z.z. 

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: komisia rozhodcov SZK 

 

Uznesenie 19/05/2019  

Výkonný výbor SZK schvaľuje doplnenie pravidiel o povolenie a doporučenie používania 

detských prilieb  značky KWON biele farby – ľahká penová prilba s plexi maskou, a  

suspenzorov pre všetky kategórie kumite detí do 12 rokov. 

Termín: ihneď 

Zodpovedný: komisia rozhodcov 

 

Uznesenie 20/05/2019  

Výkonný výbor SZK schvaľuje v zmysle požiadaviek a pravidiel WKF zabezpečenie, 

prípadne objednanie ušitia jednotných oblekov a ustrojenia pre členov realizačných tímov na 

medzinárodné súťaže. 

Termín: ihneď 

Zodpovedný: sekretariát, KŠR 

 

Uznesenie 21/05/2019  

Výkonný výbor SZK v záujme zachovania integrity a úrovne karate schvaľuje, aby pri 

posudzovaní žiadostí o získanie trénerskej licencie, rozhodcovskej licencie a licencie 

skúšobného komisára boli uznávané len také stupne technickej vyspelosti, ktoré boli získané  

vykonaním skúšok pred skúšobnými komisiami, alebo komisármi Slovenského zväzu karate.  

Termín: ihneď 

Zodpovedný: sekretariát SZK, komisia ŠTK, TMK a rozhodcovská komisia  

 

K BODU 14. 
Zasadnutie Výkonného výboru Slovenského  zväzu karate ukončil prezident zväzu Ing.D. 

Líška. 

 

Zapísal: Roman Leopold 

Overil:  Líška Daniel 
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